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ÇÖZÜM TUTANAĞI

Ankara 17. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/109 Esas sayılı dosyası kapsamında 
14/11/2017 tarihli duruşmasında sanık MEHMET AKÇARA'ın SEGBİS sistemi ile kayıt 
altına alınan savunması:

SANIK MEHMET AKÇARA SAVUNMASINDA: Sayın Başkan, Mehmet 
Akçara ben. İlk ve orta öğrenimimi Sakarya'nın Kocaali İlçesinde tamamladım. 2012 yılında 
Sakarya üniversitesi Türk Dili ve Edebiyatı bölümünden mezun oldum. Mezun olduğumda 
Sakarya, Marmara, İstanbul, Hacettepe Üniversitesi gibi birçok üniversitenin öğretim elemanı 
yetiştirme programına yerleşip araştırma görevlisi olabilecek puana sahiptim. Tercih 
yapabileceğim bir diğer kurum ise Kara Harp Okuluydu. Yüzlerce meslektaşımın başvurduğu 
Kara Harp Okulu Araştırma ve Öğretim Görevlisi Temin Etme Sınavını asil 1 olarak 
kazandım. Benzer şekilde Kara Harp Okulu ile aynı dönemde yüksek lisans eğitimim için 
başvuruda bulunduğum Hacettepe Üniversitesinde onlarca kişi arasında kazanan tek kişi 
oldum ve tek öğrenci olarak yüksek lisans eğitimimi gördüm. Yüksek lisans öğrencisi olup 
henüz tezimi dahi yayınlamamışken ulusal ve uluslararası üniversitelerde makale ve 
ansiklopedi maddelerim yayınlandı. 15 Temmuz tarihi itibariyle TSK'da belagat, retorik ve 
mantık üzerine akademik anlamda çalışma yürüten tek kişiydim. Sırası gelince arz edeceğim 
özel kalem müdürlüğündeki görevimin mahiyeti akademik anlamda yaptığım çalışmalarım ile 
doğrudan alakalıdır. Teğmen rütbesi ile göreve başladığım Kara Harp Okulunda yaklaşık 2 
yıl Türk Dili Öğretim Görevlisi olmanın yanı sıra Halkla İlişkiler Subaylığı görevini icra 
ettim. Ocak 2015 tarihinde 6 aylık yurt dışı geçici göreviyle Kosova'ya gittim. Buradaki 
vazifem ise NATO kapsamında yabancı askerlere Türkçe eğitimi vermekti. 6 aylık geçici 
görev sürem yaklaşık 1 yıla uzadı. Türkiye'ye dönüş hazırlığına başladığım dönemde Türkçe 
eğitimi verdiğim birlik komutanlığı tarafından üstlerimden en az tam bir eğitim ve öğretim 
yılı olacak şekilde göreve devam etmem talep edilmiştir. Durumun ne olacağı Kara 
Kuvvetleri Komutanlığı ile yapılacak yazışma ile ortaya konulacaktı. Kara Harp Okuluna mı 
döneceğim, göreve mi devam edeceğim diye beklerken bir sabah saat 6'da Kosova Türk 
Temsil Heyet Başkanlığından arayan bir subay, Genelkurmay Başkanının Özel Kalemine 
geçici görevlendirmem yapıldığını, dönüş için hazırlanmam gerektiğini belirtmişti. 
Türkiye'ye dönüş yaptıktan sonra ikinci geçici görev yerim olan Özel Kalem Müdürlüğüne 
katılış yaptım. 9 aya yakın bir süre ile görevlendirme ile çalıştığım Özel Kaleme bizzat 
Genelkurmay Başkanı Orgeneral Hulusi Akar'ın kadro açılmasını onaylaması ile Mayıs 
2016'da tayin oldum. 15 Temmuzdan sadece 1 ay önce cemaat ile mücadele tarihi olduğu 
iddia edilen 17-25 Aralık vakasından ise yıllar sonra devletin 4 numarasının yanı başına MİT 
ve Emniyetin hakkımda yapmış olduğu ayrıntılı inceleme sonucunda vermiş oldukları olumlu 
raporlar doğrultusunda tayin oldum. Özel kalem müdürlüğüne tayin olacak personel hakkında 
yürütülen istihbari çalışmaları Sayın Cemil Turhan mahkeme huzurunda akıllarda hiçbir soru 
işareti bırakmayacak şekilde açıklamıştır. Şahsım ile ilgili MİT ve Emniyetin göndermiş 
olduğu istihbarat raporları Genelkurmay Başkanlığındadır. Sayın Başkan, üsteğmenliğimin 
ilk aylarında göreve başladığım özel kalemdeki vazifem Orgeneral Akar'a ait her türlü 
konuşma, yazışma ve mesaj metinlerini kaleme almaktır. Spesifik olarak söyleyecek olursam 
Genelkurmay Başkanının her türlü resmi ve özel gün mesajlarını yazmak, Orgeneral Akar'a 
gönderilen mektup, dilekçe ve davetlere cevabi nitelikte metinler hazırlamak ve düğün, 
cenaze ve benzeri törenler için gönderilecek kutlama ve taziye, telgraf metinlerini kaleme 
almaktır. Bunun dışında bir de özel kalem müdürlüğü bünyesinde icra edilen nöbet görevi 
bulunmaktadır. Öğretmen sınıfı subaylar olarak bizler için her ne kadar komutanın özel 
kalemindeki 3-5 subaydan biri olarak görev yapmak gurur ve itibar sebebi gibi gözükse de 
mesleki açıdan bu durum kesinlikle dışarıdan görüldüğü gibi değildir. Akademik 
çalışmalarını yürüteceğin ortamdan uzak kalmanın ötesinde bir başka husus ise görev yapmış 
olduğum makamın üzerindeki aşırı baskıya bağlı oluşan ve hiç bitmeyen stres ortamıdır. Söz 
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konusu Hulusi Akar olunca bu durum ikiye katlanmaktadır. Göreve başladığı ilk günden 
itibaren komutanın ağzından çıkacak her kelimeden özellikle olumsuz bir mana türetip 
eleştiri yapmak için ellerini ovuşturup fırsat kollayan bir medya kesimi ve bazı siyasetçilerin 
bulunduğu bir dönemde konuşma, mesaj, kutlama ve benzeri metinler kaleme almak iki ucu 
keskin bıçak gibidir. TSK'da görev yaptığım süre içerisinde yaptığım işin en iyisini ortaya 
koymaya çalıştım. Ve o görevde bulunmanın bilinci içerisinde oldum. Birileri için çok 
önemli olan özel kalemin benim için makam olarak hiçbir değeri bulunmamaktadır. Bunu 
birlikte görev yaptığım özel kalem personelim çok iyi bilmektedir. Değer verdiğim tek şey 
vazifeyi hak edip etmediğimdir. Eğer hak etmediğim bir şekilde bir yere gelecek olsaydım, 
bunu üniversite üçüncü sınıfın sonunda bir yaz gününde şahsıma yapılan teklif ile 
gerçekleştirebilirdim. Bizzat Ak Partinin en önemli 5 isminden birinden kendi konutunda 
üniversiteyi ve okuduğum bölümü bırakma, şuan hala açık olan Türkiye'deki özel bir 
üniversitede belirtilen bir bölümü %100 burslu okuma teklifi aldım. Gerekçesini dinledim, 
kabul etmedim. Bu sefer yurt dışındaki çok önemli bir üniversitede %100 burslu okumam 
teklif edildi, yine kabul etmedim. Ülkeyi ve üniversiteyi bilerek belirtmedim. Kimsenin 
adının haksız yere böyle bir davada anılmasını istemiyorum. Ama emin olabilirsiniz ki 5 
rakamını bile çok geniş tuttum. Siyaseti bilenler söz konusu ismi de yurt dışındaki 
üniversiteyi de çok iyi anlamıştır. Ak Partide belli bir ekolü temsil eden kaç isim var ki 
söylediklerim anlaşılmasın. Üst düzey siyasetçi, iş adamı, hatta ve hatta bazı general 
çocuklarının okudukları o ülkede hak etmediğim şartlar altında okumayı kabul etmedim. Kim 
bilebilir bir gün Ak Partide kariyer basamaklarını çok hızlı bir şekilde tırmanabilirdim. 
Devlet erkanındaki ilk görev  yerimin karşılığı askeri protokoldeki Tuğgeneral ya da 
Tümgeneral rütbesine eş değer olabilirdi. Atama yapılabilmesi için sadece lisans mezunu 
olmanın yeterli olduğu bir çok üst düzey makam ve mevki var bu ülkede. Bildiğiniz üzere 18 
yaş üzeri herkes milletvekili olabilsin diye çalışmaların yürütüldüğü tarih de çok uzak değil. 
Yurt dışında lisans, yüksek lisans ve doktora yapmanın Türkiye'deki yapacağı, getireceği 
getiriler çok aşikar iken sadece edebiyatçı olmam sebebiyle özel kalemde bulunmam şahsıma 
yapılan bu teklif ile önem bakımından kıyas bile kabul etmez. 15 Temmuz günü özel kalem 
nöbetçisi olmam sebebiyle mesaiye erken geldim. Gün içerisinde rutin mesaime devam ettim. 
Saat 14:00'da emir subaylığı personeli arayarak Ak Parti İstanbul Milletvekili Şirin Ünal'ın 
geldiğini, komutanın günlük ve aylık ziyaretçi takip programına kaydetmemi ve üçer adet 
çıktı alıp getirmemi talep etti. Dediklerini yaptım. Özel kalem müdürü Albay Ramazan 
Gözel'e bu çıktıları gösterip onayını alıp emir subaylığına bıraktım. Şimdi burada bir 
antiparantez açmak istiyorum. Aylar öncesinde özel kalem müdürlüğüne katılış yaptığımda 
Orgeneral Akar çalışma maksadıyla özel kalem personelini toplamıştı. Burada bize gelen 
ziyaretçileri, gidilen ziyaretleri, katılılan programları yani resmi olarak  yapılan her şeyi de 
kayıt altına aldığımız bu programın çok önemli olduğunu, yarın bir gün bir hadise olsa, 
mahkemeye bir hesap verilecek olsa bu takip programının tarihi bir vesika, önemli bir delil 
konumunda olacağını belirtmiştir. Her gelen ziyaretçide, her gidilen resmi ziyaretlerde bu 
program çıktıları aylık ve günlük olarak en ince ayrıntısına kadar bizzat Genelkurmay 
Başkanı tarafından kontrol edilmiş ve düzeltilmiştir. O gün söz konusu çıktıyı verip odama 
geri döndükten bir müddet sonra emir subayı Levent Türkkan arayarak yanına çağırdı. 
Komutanın Şirin Ünal'ın ziyaretini programdan kaldırın dediğini söyledi. Tam o esnada 
Albay Ramazan Gözel emir subaylığına girdi. Komutanın ziyareti programdan kaldırmamızı 
istediğini Ramazan Gözel'e söyledim. Ramazan Gözel de komutan söylüyorsa sil tamam 
dedi. Bu esnada komutan Şirin Ünal'ın nizamiyeden çıkmadan geri dönmesini talep etmişti. 
Hatırladığım kadarıyla emir subay yardımcısı Yüzbaşı Serdar Tekin koşarak acele bir şekilde 
Şirin Ünal'ı karşılamak için kapıya gitmişti. Ziyaretçi programını güncelleyip komutanın 
istediği gibi Şirin Ünal'ın ziyaretini programdan kaldırıp güncel çıktıları emir subayına 
verdim. Yaklaşık 10 aylık görev sürem içerisinde özel kalem müdürlüğünde dikkatimi çeken 
garibime giden bir tek bu husus olmuştur. Programı çok önemseyen bir komutan, ama 
ziyaretçiyi sildiriyor. Ziyaretçi Şirin Ünal çıkış yapıyor, ancak nizamiyeleri kapatın Şirin 
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Ünal geri gelsin komutan çağırıyor deniyor, Şirin Ünal geri geliyor. Söz konusu programın 
veri tabanı incelendiğinde bu durum rahatlıkla görülecektir. Şimdi burada ne var darbeyle 
alakalı diyeceksiniz. 31/10/2017 tarihinde Bünyamin Tüner vekili Av. Hakan Tunçkol'un 
yaptığı savunma hala akıllarda ve unutulmadı. Tabi 15 Temmuz günü böyle bir şey 
düşünemiyorsunuz, garibinize gidiyor ama mesaiye devam ediyorsunuz. Ben de mesaiye 
devam ettim. Nöbetçi personel Genelkurmay Başkanı çıkış yapmadan özel kalemden 
ayrılmadığı için saat 18:00'dan sonra da mesaiye devam ettim. Özel kalemde mesaiye kalmak 
kendileri için bir teamül haline gelen Yarbay Oktay Felekoğlu ve Binbaşı Ahmet Yıldız ile 
birlikte tayinler sonrası ayrılacak katılacak personel ile ilgili oda planlaması üzerine bir 
müddet konuştuk. Daha sonra herkes odasına geçti ve çalışmaya devam etti. Dışarıdan gelen 
sesler ve tek el silah sesi üzerine koridora fırladım. Koridorda bir grup özel kuvvet personeli 
vardı. Benden önce koridora fırlayan Oktay Felekoğlu ve Ahmet Yıldız 5 metre kadar 
önümdeydi. Özel kuvvet personeli tatbikat var, derhal herkes odasına geçsin dedi. Ben kendi 
odama, diğer iki komutanım da odalarına geçti. Bir iki dakika bile geçmeden isimliği ve 
rütbeleri çıkarılmış iki özel kuvvet personeli odaya gelerek komutana ve karargaha saldırı 
yapılacağı ihbarı olduğunu, karargahın güvenlik altına alınacağını, bu sebeple herkesin 
gözaltında tutulacağını söylediler. Daha sonra kelepçe takacaklarını söylediler. Üzerime 
doğrultulan uzun namlulu silahı çekmeleri için silahın ucunu elimle itince hamle yaptığımı 
zanneden, karşı koyduğumu düşünen diğer personel bir an silah dipçiğiyle yan tarafıma 
boşluğuma vurarak kelepçelenerek gözaltına alındım. Söz konusu olaya ilişkin darp raporu 
dosyada bulunmaktadır. Bir ara tatbikat için geldiğini söyleyen özel kuvvet personeli 
gözetiminde Ahmet Yıldız ile talep ettikleri flestır sargı ve bant bakmak için alt kata indik. 
Yaralı biri olduğu ve tampon yapılacağı söylenmişti. Daha sonra tekrar odama geçirildim, 
binbaşı Ahmet Yıldız da odasına bırakıldı. Uzunca bir müddet odamda gözaltında durdum. 
Karargaha giriş ve çıkışlar yasak olduğu dışarıda keskin nişancı atışı olduğu, nizamiyelerin 
güvenli olmadığı söyleniyordu. İlk kez tek başıma kaldığımda yani kapı önünde bekleyen 
personel olmadığı vakit 23:30'u geçmişti. Alt katta bulunan (ses anlaşılamadı 12:18) daire 
başkanının odasının yanında bulunan benim de sık sık kullandığım lavaboya gittim. 
İddianamede yer alan birinci fotoğraf lavabodan yan taraftan çıkıp odaya gittiğim ana 
ilişkindir. Komutan makamının bulunduğu yere geçişler ise yasaktı. Saat 1'i geçiyordu 
televizyonu açtığımda TSK'da küçük bir gurubun kalkışma içerisinde olduğu, Genelkurmay 
Başkanının bu işin dışında olduğu, komuta kademesi dışında olduğu haberleri sürekli olarak 
dönüyordu. O an gelen personelin komutanı korumak için geldiklerini ve doğru söylediklerini 
düşündüm. Bu sebeple odamdan ayrılmadım. Kameradan komuta katı görüntülerini izleyen 
ve samimi ifadelerinden ötürü kısa bir süre önce serbest kalan Fahri Kafkas'ın komuta 
güvenliğini sağlayan ve yine samimi ifadelerinden ötürü serbest kalan Serkan Candan ve 
Cahit Kükey'in, yine daha önce ifade veren Cengiz Aydın'ın, her ne kadar intihar etse de o 
gece katta gördüğü bütün isimleri tek tek yazan Hasan Yücel'in ifadelerine bakacak olursanız 
bu kadar kişi ve diğer tanıkların hiçbiri o gece katta gezdiğimi, beni gördüklerini söylemiyor. 
Darbecilere destek olduğumu söylemiyor. Çünkü saatlerce odamda oturup bekledim. Hani 
iddia makamının samimi ifade verdiğini söylediği kişilerin beyanları da yetmiyorsa ben biran 
önce komuta katı görüntülerinin yayınlanmasını talep ediyorum. İlk kez amirim Ramazan 
Gözel ile konuştuğumda saat 2 civarıydı. Ramazan Gözel hazırlan sen dışarı güvenli olunca 
hemen çıkarsın. Sadece can güvenliğini sağla şimdilik, odanda otur dedi. Bunun üzerine çıkış 
için sivil kıyafetlerimi giydim ve odamda beklemeye başladım. Bu esnada Halis Ahmet Özer 
ve Asım Şenöz gelmişti. Geldiğinde de odamda oturuyordum. Kendilerini kimin aratıp 
çağırdığını sordular. Bir bilgim yok dedim, telefonlara dokunmadım dedim. Daha sonra 
siviller karargaha girdiğinde de odamdaydım, ayrılmadım. Komuta katından ilk kez dışarı 
çıkışım komutanı korumak için geldiğini söyleyen personelin protokol subayı Kübra Yavuz'u 
tanımaması, korktuğu için kapıyı açmaması üzerine bakmaya gidecek olmam üzerine 
olmuştur. Orada bulunan personele Kübra Yavuz'un genel sekreterlik personeli olduğunu, 
komutana da kimseye de bir zararı olmayacağını söyledim. Katta taşlı bıçaklı siviller olduğu 
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söyleniyordu. Bir müddet önce karargahı basan siviller arasında "Verin o hain Hulusi'yi, 
darbeci Hulusi'yi" diyerek bağıran insanlar da vardı. Sivillerin kim olduğunu bilmiyordum. 
Kübra Yavuz'un bulunduğu odaya gittim. Odada Albay Feridun Bircan, Binbaşı Yusuf 
Özbek, Bayram Akpan vardı. Camlar patlamıştı. Albay Feridun Bircan korkudan bayılacak 
gibiydi. Sürekli olarak öldüreceklerdi bizi, insanlar öldüreceklerdi bizi, kapıyı zorladılar, 
masanın altına saklandık deyip duruyordu. Vasiyetini bile o esnada yazdığını söyledi. Ben de 
komutanım buyurun benim odama gidelim, komuta katı daha güvenli dedim. Kübra Yavuz 
lavaboya gitmek istedi. Biz onunla birlikte hızlıca önden gittik. İddianamedeki ikinci fotoğraf 
bu ana ilişkindir. Nasıl bir rehin almadır ki, rehin alınan kişiler 5-10 metre arkamdan ellerini 
kollarını sallayarak geliyorlar, bir anlık kameraya yansıya fotoğrafı değil Sayın Başkan, 
oradaki kamera ses kayıtlarının, akan kamera görüntülerinin videolarının incelenmesini talep 
ediyorum. Ben kimseye silah doğrultmadım ve kimseyi tehdit etmedim. Tehdit edildiğini 
söyleyen 3 kişi zaten benim arkamdan geliyor. Odaya geldiklerinde su dahi ikram ettim, 
ihtiyaçları var mı diye sordum, bir müddet birlikte oturduk. Albay Feridun Bircan uçak 
geçince bombalanıyoruz diye yere atlıyordu, siviller öldürecek diye bizi sayıklıyordu. Artık 
iyice bunalınca ben komutanlarıma yan tarafa geçiyorum. Burada size kimse bir şey yapmaz 
dedim. Onlar da kapının arka sürgüsünü kilitleyip içeride beklediler. Sabaha kadar birkaç kez 
yanlarına gittim, ihtiyaçları var mı diye sordum. İstedikleri zaman da Bayram Akpan ve 
Yusuf Özbek komuta katı dışına çıkıp lavaboya ve sigara içmeye gittiler. Yanlarında özel 
kuvvetçi personel falan da yoktu. İddianamenin 2. Cildi 1185. Sayfasındaki 1. Fotoğrafta da 
bu durum görülecektir. Sabah saatlerinde çıkış güvenli dedi. Aynı saatte, aynı dakikada 
karargahtan çıkarıldık. Nasıl bir rehin alma olayı ki bu darbeci olduğunu iddia eden benim 
iddianameden tanıdığım Abdurrahim Aksoy ile Albay Feridun Bircan, binbaşı Yusuf Özbek, 
Bayram Akpan sarmaş dolaş, sarılarak vedalaştılar. Ben elime bir kalem alıp yere 6 
çiziyorum. Savcı Bey de diyor ki yere 9 çizmişsin, ben de diyorum ki hayır Sayın Savcım bu 
duruma bir de benim penceremden bakın diyorum. Sayın Başkan, ister sabaha kadar birlikte 
bulundukları Kübra Yavuz'a sorun. İsterseniz komuta katından genel sekreterliğe çıkmadan 
önce kapı önünde yer alan iki kamera görüntüsüne detaylıca bakın. Kendilerine silah 
doğrulttuklarını, tehdit ettikleri iddia ettikleri Abdurrahim Aksoy'a nasıl sarılıp muhabbet 
ediyorlar göreceksiniz. Ayrıca benim odada bulunmadığım anlarda daha önce Abdurrahim 
Aksoy ile aynı katta görev yapan bu üç kişinin nasıl muhabbet ettiklerini yine o an odada 
bulunan Kübra Yavuz'a sormanızı talep ediyorum. Yanlış anlaşılmasın bu üç kişi darbecidir 
demiyorum. Ama kimse onları rehin almadı. Abdurrahim Aksoy ile de aralarından su 
sızmıyordu diyorum. O geceye geri döndüğümde bir tek şey var keşke öyle yapmasaydım 
dediğim, beni bugün serbest bıraksanız yarın mesleğe geri dönsem, ertesi gün bir başka 15 
Temmuz gecesi yaşansa ve ben Kübra Yavuz'un odasında mahsur kaldığını öğrensem aynı 
şeyi hiç düşünmeden yine yaparım. Gider alır güvenli olan odama getiririm. Bilsem ki diğer 
üç kişi sıkıştıkları anda bana iftira atacak, ben yine bana düşeni yaparım. Benim aldığım 
ahlak, edep ve eğitim bunu gerektiriyor. Niye yaptım dediğim şey ise Kübra Yavuz'un eşi 
Yunus Emre Yavuz'u Yunus Emre Yavuz'dan gözaltı sürecinde başlayan spor salonunda 
öğrendim. Kendisi eşini ve diğerlerini kendi odana almışsın. Eşimi en güvenli masaya buyur 
etmişsin. Fakat bir müddet sonra yan odaya geçmişsin. Eşim ve üç kişi uçaklar ses hızını 
aştığında bomba atılıyor zannedip masanın altına girmişler. Cama daha yakın masanın altında 
bulunan Albay Feridun Bircan eşimin altına girdiği masaya gelip eşimi ite kaka masanın 
altında sıkıştırarak bulunduğu yerden çıkarmış, binbaşı Yusuf Özbek ve Bayram Akpan da 
kendisine yer vermeyince bu sefer eşim elbise dolabına sığınarak pencereden bir şey gelirse 
diye kendisini korumaya çalışmış dedi. Asım Şanöz'ün de ifadesinde belirttiği gibi kapı 
çalındığında dahi Kübra Yavuz'a açtırmışlar. Ben Kübra Yavuz'u yanında bulunduğu 
komutanları Albay Feridun Bircan, Binbaşı Yusuf Özbek ve Bayram Akpan'ın rütbelerine 
bakarak yanlarında bırakmadım. Sadece kalıplarına bakarak bıraktım. Bir bayana bu şekilde 
davranacaklarını bilemedim. Sayın Başkan 02 Ağustos 2016 tarihinde mesai başlangıcında 
komuta katında bulunan odamda Tuğgeneral Oğuz Tozak ve Albay Mustafa Köksal 
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komutasında özel kuvvetler komutanlığından getirilen bir tim tarafından Yarbay Halis Ahmet 
Özer ve Binbaşı Asım Şanöz ile birlikte gözaltına alındım. 15 Temmuz öncesinde Tuğgeneral 
Mehmet Partigöç'ün makam odası olarak kullandığı odaya götürüldük. Makam koltuğunda 
bugün Sivas'ta bulunan 2. Piyade Tugay Komutanı olan Tuğgeneral Ertuğrul Erbakan 
oturuyordu. Bulunduğumuz odaya karargahta görev yapan yaklaşık 15 kişi birçok rütbeli 
personel getirildi. Buradan ellerimiz plastik kelepçe ile kelepçelenerek Genelkurmay 
Başkanlığı içerisinde yer alan ve gözden en uzak kuytu köşe olan kapalı atış poligonuna 
götürüldük. Poligon atış bölümünde askeri kimliklerimiz ve cüzdanlarımız alındı. Tam da 
Tuğgeneral Ertuğrul ve Tuğgeneral Oğuz'un yönettiği ekibin karakterine yakışacak şekilde 
üzerimde bulunan para yağmalandı. Gözlerimiz çok sıkı bir şekilde çarşaftan koparılan bez 
parçalarıyla bağlandı ve ellerimiz plastik kelepçe ile kelepçelendi. Tuğgeneral Oğuz Tozak 
ve Tuğgeneral Ertuğrul Erbakan ellerim kelepçeli ve gözlerim bağlıyken beni karşılarına alıp 
Kübra Yavuz gerçekleri anlattı, senin masum olduğunu biliyoruz. Ancak Savcı Serdar 
Coşkun'un özel kalemdeki bazı isimlerin FETÖ'cü olduğunu ispatlamak için tanık ifadelerine 
ihtiyacı olduğunu söylediler. Onlara en yakın isimlerden biri olarak FETÖ'cü olmadığını 
vereceğin ifadeyle de kanıtlaman bizim için çok önemli dediler. Sonra da sırasıyla özel kalem 
müdürü Ramazan Gözel, başdanışman Orhan Yıkılkan, eski özel kalem müdürü Osman Kılıç, 
Özgür Solakoğlu, Oktay Felekoğlu, Ahmet Yıldız hakkında FETÖ'cüdürler şeklinde ifade 
vermemi ve daha bir çok şey istediler. Savcı Serdar Coşkun'a bizim adamımızdır, himayemiz 
altındadır diyeceklerini ve göreve devam edeceğimi söylediler. Bunun üzerine ben de göreve 
yeni başladığımı, saydıkları isimleri özel kalemde tanıdığımı, dışarıda bir ortamda bir kere 
buluşup yemek yeyip çay içmediğimi, bu sebeple söylememi istedikleri şeyin ifade vermek 
değil, iftira atmak olacağını, darbeyle de alakam olmadığını, zorla ilişkilendirip bir ömür 
boyu hapis yatacak olsam dahi böyle bir ifade vermeyeceğimi söyledim. Bir müddet daha bu 
iki general iyi polis kötü polisi oynadılar. Daha sonra akıl hocalığını İrfan (ses anlaşılamadı. 
22:17) ve Zekai Aksakallı'nın yaptığı, uygulamacılarının Oğuz Tozak, Ertuğrul Erbakan ve 
Albay Mustafa Köksal olduğu meşhur Genelkurmay Başkanlığı kapalı atış poligonu işkence 
süreci başladı. Yaklaşık 5,5-6 saat Genelkurmay Atış Poligonu içerisinde hazırlanan işkence 
mahallinde işkence gördüm. Bacaklarımdan birer kişi kelepçe olduğu halde, kollarımdan 
birer kişi tuttu. Başka bir kişi başımı geriye yatırıp nefes almamam maksadıyla havlu veya 
bez parçasıyla çok sıkı bir şekilde ağzımı ve burnumu kapattı. Bir başka kişi ise havlu ile bez 
parçası ile kapalı olan ağzıma ve burnuma su dökerek boğma yöntemiyle işkence süreci 
başladı. Ellerim kelepçeli, gözlerim bağlı olduğu halde tam 6 kişi boğma yaparken Ertuğrul 
Erbakan ve Oğuz Tozak istediklerini kabul etmemi söylüyorlardı. İlk boğma esnasında 
takmış oldukları plastik kelepçeyi kopartıp gözlerimdeki bağı açınca kim olduklarını 
gözlerimle bir kez daha gördüm. Bez parçalarıyla gözlerimi tekrar sımsıkı bir şekilde 
bağladılar. Ve üzerine defalarca kez koli bandı ile sardılar. Ertuğrul Erbakan iki tane plastik 
kelepçe takmalarını söyledi. Kelepçeler takıldıktan sonra ikinci kez boğma işlemi yine 
başladı. Bu kez can havliyle iki plastik kelepçeyi de kopartıp tekrar ellerinden kurtuldum. Bu 
sefer Oğuz Tozak işkence timine bağırarak 6 kişi bir kişiyi tutamıyorsunuz deyip yerde 
kaburgalarımı ve karnımı tekmelemeye başladı. Söylediklerini kabul etmem için sürekli 
olarak tekme, tokat ve yumruk ile saldırıyorlar, elektroşok cihazıyla elektrik veriyorlardı. 
Defalarca kez bayıldım, en son bizzat Ertuğrul Erbakan'ın kendisi 3 tane plastik kelepçe takıp 
işkenceyi saatlerce sürdürdü. Bir ara Ertuğrul Erbakan ile Oğuz Tozak siz devam edin biz 
geleceğiz diyerek poligondan ayrıldılar. Bir müddet sonra sigara içmek için mola verip 
bulunduğum yerden dışarı çıkan işkence timi kendi aralarında geride bir sürü delil 
bıraktıklarını, bu işin bu şekilde olmaması gerektiğini, bir darbe daha olursa kimsenin 
kendilerine acımayıp ipe çekeceğini, ileride bir gün Ak parti ile Cemaat barışmaya kalkacak 
olurlarsa kendilerinin yargılanmayacaklarının garantisi olup olmadığını kendi aralarında 
konuşuyorlardı. Bu esnada Ertuğrul Erbakan geri geldi. Binbaşı İsmail Atasoy, Erbakan'a 
hitaben komutanım neredeyse 5,5-6 saat oldu, kağıdı imzalamıyor, hiçbir şey kabul etmiyor, 
tek bir isim ve adres vermedi. Az daha zorlarsam elimizde kalacak dedi. Sorgulanan diğer 
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özel kuvvetler komutanı ve milli istihbarat teşkilatı mensubu personele bile iki saatte 
istediklerini kabul ettirdiklerini, hiçbir şey bilmediğimi ya da çoktan bilsem anlatacağımı 
söyledi. Bu kez Ertuğrul Erbakan'ın isteği üzerine bulundukları iç odaya götürülüp 
sandalyeye oturtuldum. Kafama silah dayayan Ertuğrul Erbakan olağanüstü hal olduğunu, 
devletin 30 gün boyunca gözaltında tutma yetkisi verdiğini, 30 gün boyunca işkence 
yapabileceklerini dediklerini kabul edip Savcı Serdar Coşkun'a bu şekilde ifade vermezsem 
30. Gün sonunda beni infaz bile edeceklerini, PKK'lı kıyafeti giydirip helikopterler dahi 
Gabara atabileceklerini, tek bir parçamın bulunamayacağını söylemeye cesaret etti. 10 dakika 
süre verdiğini, kararımı bekleyeceğini söyledi. Tekrar işkence odasına bırakıp kapıyı 
kapattılar. İsmail Atasoy Ertuğrul Erbakan'a seslerini duyuyorum tabi. Ceset torbası gibi 
olduğumu, TİM'in artık endişe etmeye başladığını, doktorlar bu şekilde beni görürlerse 
başlarının kesin belaya gireceklerini, geride çok fazla delil bıraktıklarını söyledi. Bunun 
üzerine Ertuğrul Erbakan ise İsmail Atasoy'a hitaben bu durumu Oğuz Tozak ile birlikte 
Zekai Aksakallı'ya sorduklarını, ancak daha fazla ileriye gidemeyeceklerini söyledi. Zekai 
Aksakallı'ya kalsa herkesi infaz etmek istediğini, ancak Hulusi Akar başta olmak üzere 
kimseye güvenmediğini, İlker Paşaya yapılan ihanetini dahi unutmadıklarını, yarın güçlü kim 
ise hemen onun safına geçeceğini kendi aralarında konuştular. Hulusi Akar'ın gönderilişini 
bekleyeceklerini, o gidince korkacak bir şey olmayacağını, vakti gelince de Akar'ın bile 
yargılanacağını belirtti. Daha sonra kendi aralarında inceledikleri fotoğrafların kimler 
oldukları üzerine konuştular. 15 Temmuz gecesi karargahı basan siviller arasında bulunan, 
yağmalama ve hırsızlık yaptığı söylenen sivillerin görüntüleri üzerine konuştular. Savcının 
şimdilik bu kişilere bir şey yapmadığını, acele edip yağmalama yaparsa buradaki bu tabir 
Ertuğrul Erbakan'ın tabiri, bu kanı bozukları tutuklayacak olsa davanın sekteye uğrayacağını, 
bu durumun medyadan gizlendiğini, vakti gelince karargahı basan o sivillerin de 
yargılanacağını, Savcının çok zeki birisi olduğunu, sırasıyla her şeyi halledeceğini Ertuğrul 
Erbakan orada bulunan TİM'e anlattı. Daha sonra bulundukları odadan çıkıp yanıma geldiler. 
İstedikleri şeyleri Savcı Serdar Coşkun'a söyleyip söylemeyeceğimi sordular. Kabul 
etmeyince Ertuğrul Erbakan kafama tekrar silah dayayıp 10'dan geriye doğru sayacağını, 30 
gün beklemeyip kafama sıkacağını söyledi. Yine kabul etmedim. 10'dan geriye söylediği gibi 
de yaptı, saydı ve boş tetik düşürdü. Şimdi Sayın Cumhurbaşkanının Avukatı Hüseyin 
Aydın'dan dinlemesini bizzat talep ettiğim bir husus bulunmaktadır. Bizzat Ertuğrul Erbakan 
tüm bu yaptıklarını, Savcı Serdar Coşkun'un bilgisi ve rızası ile Bakan Berat Albayrak'ın 
doğrudan kendilerine verdikleri yetki ve talimat ile yaptıklarını, bu sebeple Savcıya gidip 
yaşadıklarımı anlatacak olursam tekrar poligona getirileceğimi, bu sefer öldürmeden 
bırakmayacağını söyleyerek işkenceyi sonlandırdılar. 02 Ağustos 2016 tarihinde mesai 
başlangıcında getirildiğim poligondan aç, susuz, işkence altında tutulduğum 36 saat sonra o 
gün Oğuz Tozak'ın komutanı olduğu, merkez komutanlığından getirilen personele teslim 
edildik. Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanan idari tahkikatların oluşturulma şeklini 
gayet açık bir şekilde ifade ettiğimi düşünüyorum. Daha sonra dosyada gördüm ki; benim 
ağzımdan ifade alamayan Ertuğrul Erbakan ifademi almış gibi sahte bir ifade hazırlamış. 
Tahkikatta bir isim var Mehmet Akçara, bir imza var, bir de TC kimlik numarası var. 
Tahkikatı yapanların evrakta isimleri yok. Hadi tamam hani kendilerinin birgün kesinlikle 
yargılanacaklarını çok iyi bildikleri ve kimseye güvenmedikleri için kendi isimlerini yazmaya 
cesaretleri yok bunu da anladım. Madem benim adıma hayali bir ifade yazıyorlar, orada ismi 
soy ismi olan kişi ben isem TC kimlik numarası bana ait değil. Hani endişem şu Sayın 
Başkan; benim ağzımdan hayali ifade yazan Ertuğrul Erbakan zeka seviyesine bağlı olarak ya 
da el alışkanlığından dolayı TC kimlik numarasını, kendi TC kimlik numarasını oraya yazmış 
olmasın? İmza da bana ait değil ama inanın bana sahte de olsa oraya o imzayı atabilme 
cesaretini nasıl göstermişler ben de anlamış değilim. Söz konusu evrakta Ertuğrul Erbakan'ın 
parmak izi incelemesi yapılmasını talep ediyorum. Zekai Aksakallı ile ilk kez Kara Harp 
Okulunda halkla ilişkiler subayı olarak görev yaparken telefonda tanıştım. Kara Harp Okulu 
öğrenci temil faaliyet edildiği bir gün sağlık muayenesinde elenmiş bir öğrenci sebebiyle 
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çılgına dönmüş bir halde TAFİKS hattı ile bana ulaştı. Kendisini tanıttı, yasal çerçevede onun 
sorabileceği benim ise yanıtlayabileceğim sorularına cevap verdim. Aday öğrenci ile yakınlık 
derecesini hala bilmiyorum. Ancak kendisi Kara Harp Okulu ile bir bağı olmayan Kara 
Kuvvetleri Komutanlığı tarafından öğrenci temil faaliyeti kapsamında görevlendirilen 
personele ilişkin sadece Kara Harp Okulunun değil, Kara Kuvvetleri Komutanlığının da yetki 
sınırları dışına çıkacak taleplerde bulundu. Hizmete müteallik olmayan kişilerin özlük ve 
gizlilik haklarını ihlal edecek talep ve emirlerini yerine getirmedim. Kendisini Kara 
Kuvvetleri Komutanlığına yönlendirdim, kendisi okul komutanına beni şikayet edeceğini 
söyleyerek uzun bir müddet hakaret ve tehdit savurdu. Bunun üzerine ben de Aksakallı'ya 
general ve gelecek kaygısı olanın kendisi olduğunu, hakarete devam ederse yasal çözüm 
noktamızın askeri mahkeme olacağını hatırlattım. Yaklaşık iki yıl sonra 2015 yılında Şırnak, 
Sur, Cizre operasyonlarının yapıldığı dönemde Aksakallı'yı komuta katının koridorunda 
gören Orgeneral Akar kendisine hitaben boş boş sürekli burada ne geziyorsun, birliğinin 
başında niye değilsin şeklinde azarladı. Aksakallı o gün azarlandığına şahit olduğumu 
görünce bana dönüp seni unutmadım dedi. Hakkımda araştırma yapıp bir köşeye yazdığını o 
gün anladım. Kısacası bana yapılan işkencenin sadece şiddetinin arttırılmasında Zekai 
Aksakallı'nın şahsi husumeti de yatmaktadır. Kaldığım yerden merkez komutanlığı 
sürecinden devam ediyorum. Dönemin merkez komutanı Tuğgeneral Oğuz Tozak'ın 
poligondan teslim alınan personel için doldurulacak evraklara teslim yeri için sadece 
Genelkurmay Başkanlığı yönünde talimat olduğunu bizzat merkez komutanlığındaki bir 
personelden öğrendim. Benimle birlikte poligonda tutulan diğer personel için evet, bu emir 
belki uygulandı ancak benim adıma düzenlenen dosyadaki evraka baktığınızda teslim alma 
yeri için Genelkurmay poligon yazdığını göreceksiniz. İkinci bir husus işkence gören 
personel hakkında darp, cebir raporu tutulmasıdır. Orada da Oğuz Tozak baltayı taşa vurdu. 
Kimsenin işkence gördüğünü, kayıt altına alınmasını istemeyen Oğuz Tozak buna da engel 
olamadı. Şahsım adına düzenlenen rapora baktığınızda kollarımın defalarca kez kopardığım 
plastik kelepçelerden dolayı ne halde olduğunu, kaç tane kaburgamın çatlak olduğunu ve 
işkencenin boyutlarını göreceksiniz. Bu arada az kalsın unutuyordum kim bilir Merkez 
Komutanlığındaki doğru ve yanlışı ayırt edebilen dürüst personel gibi poligonda şahsıma 
yapılan işkencenin video kayıtları, emir verdiğini iddia ettikleri kişilere ve aldıkları 
talimatlara ilişkin sesli itiraf görüntüleri kim bilebilir gizli kamera veya başka bir şekilde 
birileri tarafından o an kayda alınmış olabilir. Sayın Başkan, ben yaşadıklarımı anlattım. Emri 
ve izni verdiği iddia edilen kişiler söz konusu bu emirleri vermediler ise işkenceci personel 
kendilerini saklamak ve korumak maksadıyla böyle bir yönteme başvurduysa herhalde gereği 
yapılır. Söz konusu isimler açığa alınır, yasal işlem başlatılır diye düşünüyorum. Merkez 
komutanlığından Başkent Spor Salonuna getirildim. Günler sonra ifade vermeye çağrıldım, 
iki saatten fazla bir süre yüzlerini dün gibi hatırladığım 3 emniyet mensubundan saatlerce 
dayak yiyerek ifade verdim. Sürekli olarak isim isteyip duruyorlardı, kimseye isim olarak 
iftira atmak istemediğim, yarı baygın yarı aygın vaziyette sürekli olarak özel kuvvetler 
personele yüklendim. Saatlerce dayak atan emniyet personeli, sana neden bu kadar yüklendik 
biliyor musun? Çünkü; Bayram Akpan, Feridun Bircan ve Yusuf Özbek Kübra Yavuz'un 
kafasına silah dayadığını söylüyor dedi. Ben de tek sebebi bu muydu dedim, komiser olan 
yetmiyor muydu, başka ne olacaktı dedi. Kübra Yavuz'a bunun doğru olup olmadığını 
sordunuz mu dedim, merak etme ona da sorarız dedi. Komiser olan personel yine Kübra 
Yavuz'un gözaltında bulunan eşine bu durumu sordu. O da komisere eşim ne diyorsa ben 
onun yanındayım. Ama eşim o gece Mehmet Akçara'nın kendisine ve diğer personele sahip 
çıktığını bana söyledi deyince komiser de zaten eşin değil, Bayram Akpan, Feridun Bircan ve 
Yusuf Özbek söylüyor dedi. Daha sonra aynı komiser salona sonradan getirilen Kübra 
Yavuz'a da bu durumu sorunca aynı cevabı aldı. Bu sefer sorgu odasına beni  tekrar götürüp 
çay kahve ısmarlamaya ve günah çıkartmaya çalıştılar. Daha sonra bu üçüne karşı dikkat et, 
çok kötü şeyler söylüyorlar, Allah yardımcın olsun dedi. Son olarak ise beni orada bulunan 
revire göndererek muayene olmamı, ilaç almamı ve iğne olmamı sağlamıştır. Tam 8 gün 
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sonra Savcının huzuruna çıktım. Savcı Serdar Coşkun'du. Odasına girdiğim anda telefonu 
çaldı, telefondaki kişi Savcı Bey'e benden önce ifade veren ismini bilmediğim Azerbaycan 
Askeri Ateşesi için atama listesinde göreve devam yazdığı halde niçin tahliye talep ettiğini 
sormuş olacak ki, Savcı Coşkun karşıdaki kişiye askeri ateşenin sınıftan general olduğunu, 
zaten son bir yılı olduğunu, önünün kapalı olduğunu, ayrıca konu ile ilgili Bakan beyin de 
bilgisinin olduğunu söyleyerek görüşmeyi sonlandırdı. Bana dönüp öyle biz sizin gibi 
Fetullah Gülen'den emir almıyoruz, biz devletin memuruyuz, devletten başkasından emir ve 
talimat almayız. Benim geleceğim senin ki gibi koruma altına alınmış değil. Bugün 
buradayım, yarın bir bakmışsın devlet görevden almış, daha bu yaşında özel kaleme 
atanmışsın. Devlet sırlarını biliyorsun, birileri için çok önemlisin biliyorsun değil mi, kim 
bilir daha seni nerelere getireceklerdi, ve benzeri şeyler söyledi, ve sonunda ekledi. Şimdi en 
yukarılardan birkaç isim ver, her şey değişir biliyorsun, elini kolunu sallayıp gidersin dedi. 15 
Temmuz gecesine dair tek bir soru sormadı. Daha ifade almadan yargılama yapan Sayın 
Savcıya hitaben daha fazla dayanamayıp Sayın Savcım tüm bunları sıkıyönetim atama 
listesinde adımın karşısında Çankaya kaymakamı ve Sıkıyönetim Komutanı falan yazıyor mu 
diye söylüyorsunuz dedim. Savcı Coşkun bana hitaben dalga mı geçiyorsun sen benimle dedi. 
Ben de kendisine hitaben hayır tabi ki Sayın Savcım, öyle bir konuştunuz ki ben bile 
kendimden şüphe etmeye başladım, siz her şeye zaten karar vermişsiniz. Bir an listelerde 
ismim var da ben mi bilmiyorum acaba maksadında kinaye olsun diye söyledim dedim. Savcı 
ne malum bir gün olmayacağın dedi, ben de evet, bir ihtimal olabilir, ama başka bir ihtimal 
tutuklayadabilirlerdi. Fakat ihtimallerle yargılama olmaz dedim. Sürekli geç onu geç, bana 
isim vereceksen seni dinlerim diyen Savcı Coşkun özel kalemdeyken tanıdığın, tanıştığın en 
üst düzey isimler kim onları söyle dedi. Ben de Hulusi Akar ve Yaşar Güler dedim. Bunun 
üzerine Savcı Coşkun kızdı, iki adet fotoğraf gösterdi, üç tane soru sordu ve ifade almayı 
tamamladı. Sanırım mahkeme huzuruna gelene kadar yargılamaların önceden nasıl 
yapıldığını ama sorgulamaların ise nasıl yapılmadığını son derece ayrıntılı bir şekilde 
açıkladığımı düşünüyorum. Sayın Başkan, hukukun düzgün bir şekilde işlemesi, 
yargılamanın adil yapılması sadece mahkemelerin yetkisi dahilindedir. Mahkemeler haricinde 
hiçbir kurum veya makam buna kolluk kuvvetleri de dahildir. İnsanları yargılama ve infaz 
hakkına sahip değildir. Faili herkes tarafından bilinen ya da faili meçhul kalmış suçları zaman 
ve mekan ve olay bakımından hiçbir bağı bulunmayan kişiler ile ilişkilendirmek suçun şahsi 
ilkesiyle bağdaşmamaktadır. Hal böyleyken özel işkence yerleri ve mekanları kurarak 
buralarda kullanılacak işkence cihazları temin etmek ve ettirmek, herhangi bir olayla ilgisi 
bulunmayan kişilerin Savcı tarafından suç isnadı yapılabilmesi maksadıyla işkence yoluyla 
suçu kabule zorlamak, işkenceyi tekrar yapmak ve ailelerin can güvenliği olmadığını 
söyleyerek tehdit etmek, sonrasında şahısları başkaları hakkında hayali beyanlara ve iftiralara 
zorlamak. İşkence sonunda bireylerden el yazıları ile itirafnameler almaya çalışıp bunu Savcı 
huzurunda kabule zorlamak, hayali ifade tutanaklarını idari tahkikat olarak kullanma ve 
Savcıya kullandırmak, hiçbir gerçekliği ve geçerliliği olmayan suçlamalar ile suni olarak 
sanık sayılarını artırma çabası içine girmek, istenilen ifadeleri vermeyen kişileri ise garnizon 
dışında kırsal alanlara götürmek, silah teşhir ve tevcihiyle ölümle tehdit ederek iradeleri 
dışında ifadelere zorlamak, tehdit şantaj ve işkence altında illegal iltisak ve irtibatlar üretmek 
ve legal daire çıkmayan bireylerle bunları ilgili ve ilişkili göstermeye çalışmak. İşkenceciler 
tarafından hazırlanan üzerinde somut hatalar barındıran ifadeleri Savcı vasıtası ile sanıkları 
kabule zorlamak, masum kişilerin TSK ve emniyetteki işkenceci personele ilişkin 
şikayetlerini Savcılar kanalıyla dikkate aldırmamak, Savcılık ifade tutanağında yer 
verdirmemek, suç duyurusunda bulunduğu halde işlem yapmamak. Saymış olduğum tüm bu 
hususlar işkence suçları olanlar ile Savcılar arasındaki münasebetleri himaye kastını gösterir. 
Savcıların bir takım askeri personel, emniyet yetkilileri ve siyasetçiler ile yakın temas içinde 
bulunmaları suçlamanın tarafsız ve objektif hareket edilebilen Savcılarca yapılmadığının 
ispatı ve delilidir. Tüm bunlar demokratik hukuk devletinin en önemli üç ayağından biri olan 
adaletin yıkılmasını göz göre göre kabul etmektir. Halbuki kanun koyucu kolluk güçlerinin 
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dahi işkence, şantaj ve baskı altında asılsız ifadelerle suç tasniğine onay vermek bir yana 
bunu doğrudan suç saymış ve cezai hükümler ortaya koymuştur. Sayın Başkan, elbette ki 
bütün bunları siz hukuk fakültesi mezunlarına yasa dışı şeyler olduğunu hatırlatmak 
maksadıyla söylemedim. Söylemek istediğim şey hukukun ciddiyeti olur ama kini ve öfkesi 
olmaz. Ciddiyet bir erdemdir ve sorumluluk gerektirir. Öfke ve kin ise zafiyettir. İnsanı 
sorumsuz davranışlara iter. Şimdi Türk Ceza Kanununun ilgili maddesi gereğince ilgili 
makamlara suç duyurusunda bulunulması zarureti vardır. Kanunun bu amir hükmü bugün 
burada uygulanmayacaksa yarın bu hüküm yaşanacak hiçbir hadisede tatbik edilemeyecek 
demektir. Herkesçe bilineceği üzere güç ve hak iki ayrı kavramdır. Seküler güç yani dünyevi 
güç bir gün gelir tükenir, parasal güç, siyasal güç ve benzeri. Burada çoğunlukla hak 
sonradan aranabilir ve alınabilir yok olmaz. Yapılan tüm bu işkenceler işte bu seküler gücün 
gösterisidir. Bu güç bana hep büyük ekonomist Irving Fişher'in bir sözünü hatırlatır. 
Cehaletin özel bir türü vardır, o da her şeyin hep şimdiki gibi kalacağını düşünmektir der. Bir 
başka güç ise teolojik ve metafizik anlamda bir güçtür. Buna ilahi güç de diyebiliriz. Bütün 
dünyevi güçler bu ilahi güç karşısında suyun ya da ateşin karşısındaki saman çöpleri gibidir, 
ya yıkılır ya da yakılır ama kesinlikle yok olur. Bu güç ilahi adalet tecelli ettiğinde ortaya 
çıkar, bu gücün güzel yanı ise her iki dünyada da geçerli olmasıdır. Sayın Başkan, şimdi 
sırasıyla şahsıma isnat edilen bazı suçlamalara ve iddianameye değinmek istiyorum. Birinci 
iddia; özel kalemde çekmecemde bir DVD bulunduğu ve içerisinde cemaate ait bilgilerin yer 
aldığı hususudur. Aslında tek başına bu DVD bile iddianamenin nasıl bir ruh hali içerisinde 
hazırlandığının apaçık bir göstergesidir. Öncelikli olarak şunu belirtmem gerekir, özel 
kalemde görev yapan her personelin asli vazifesi belirlenmiştir. Ancak personel durumuna 
bağlı olarak birbirimize yardımcı oluruz. Az çok herkes birbirinin işini bilir. 15 Temmuz'dan 
önce komutana gönderilen özel mektuplara bakan sivil memurun yıllık izne çıkması 
sebebiyle 10 gün komutana gelen özel mektuplara bakmam da talep edildi, benim asli 
vazifemin metin yazmak olduğunu daha önce belirtmiştim. Bir taraftan kendi işimi yapacak, 
diğer taraftan gelen özel mektuplar sadece ama sadece çok acil olanları işleme koyacak, 
komutana arz edecektim. Söz konusu DVD'nin bayramdan önce gerçekleşen helikopter 
kazası öncesinde gelen mektuplar arasında yer aldığını çok iyi hatırlıyorum. Bizzat şahsi 
karanet bilgisayarıma takıp incelediğim ve işleme koyduğum bir DVD'ydi. Bilgisayar logları 
incelendiğinde rahatlıkla görülecektir. Komutana sunulmak ve onayını, emrini almak üzere 
bir direktif emri emri hazırladım. İhbar maksadıyla bir DVD geldiğini, içeriğinin neyle 
alakalı olduğunu belirttiğim, istihbarat başkanlığı tarafından DVD'nin incelenmesini, ve 
yapılan inceleme sonucunun özel kaleme gönderilmesini, gelecek sonucun komutana arz 
edilmesini direktif emrinde belirterek komutanın onayına sundum. Usül gereği arz kartonuna 
sadece yazılı mektuplar ve direktif emirleri takılır, CD, DVD, USB gibi elektronik eşyalar 
takılmaz. Yani koskoca Orgeneral al bu DVD'ye sen de bir bak denilmez. İlgili birime 
gönderilir, inceleme yapılır, gerekli çıktılar alınır, gelen sonuç komutana arz edilir. Eğer 
komutan DVD'yi görmek isterse hemen arz edilir. Bu süreç içerisinde işlem yapıp bitirilene 
kadar hizmete özel bir yerde muhafaza edilir. Bu sebeple DVD komutan onayına sunulan ve 
sonucu beklenen diğer mektup ve evrakların arasındaydı. Burada şu soru sorulabilir, madem 
komutana gelen ihbar mektubu DVD senin çekmecende neden duruyor denebilir. Söz konusu 
çekmece hizmete özel nitelikte evrakların bulunduğu benim kullandığım bir çekmecedir. 
Şahsıma ait cüzdan, not defteri, anahtar gibi kişisel eşyalar ise kıyafet dolabımın içerisinde 
yer alan çekmecede muhafaza edilmekteydi. Şimdi gel gelelim söz konusu DVD'nin 
içeriğine. DVD içerisinde çeşitli resimler ve videolar bulunmaktadır. Buraya dikkatle bakınız, 
burayı dikkatle inceleyiniz gibi uyarı ve ihbar mahiyetinde yazılar vardır. En dikkat çekici 
ayrıntılar ise DVD'ye kaydedilen videoların içerikleri ve videoların isimleridir. 15 
Temmuzdan önce gönderilen bu DVD'de cemaatin bir terör örgütü olduğu ihbarı 
yapılmaktadır. Hatta DVD'yi hazırlayanlar ve gönderenler o gün örgüt ismini Fetullahçı 
Terör Örgütü olarak belirtmiş, ancak kısaltmasını sadece FTÖ harflerini kullanarak 
belirtmiştir. Ayrıca içeriğinde örgütün hangi dernek ve vakıflarla birlikte çalıştığını, hangi 
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devlet kurumundaki bazı isimlerin örgüte destek olduğunu ihbar etmiştir. İlgili kişi veya 
kişiler bütün bunlardan Genelkurmay Başkanının bilgi sahibi olmasını istemiştir. Görev 
yaptığım odada bulunan dolaplar içerisinde yüzlerce mektup bulunmaktadır. Bunlar arasında 
yazılı mektup ve CD olarak onlarca ihbar mektubu bulunmaktadır. Ben buna da 
şükrediyorum. Savcı inceleme yapan sicil numarası dosyada yer alan TEM polisinin hani 
kıvrak zekasına uyup odadaki bütün evrakları da delil olarak sayabilirdi. İşte o zaman 
Orgeneral Akar'a hitaben mahkemede size hitaben gelen mektup ve içerisindekiler için iddia 
makamı şahsıma FETÖ'cüsün iddiasında bulunuyor, özel kalem olarak bizler sadece sizin 
isim ve soy isminizin yer aldığı mektuplar geldiğine göre bizlere, isim ve soy isminizin yer 
aldığı mektuplar geldiğine göre bu durumda siz de baş FETÖ'cü mü oluyorsunuz diyerek 
soru sormam gerekebilirdi. Bilimsel dilde cımbızlama denilen bir tabir bulunmaktadır. İşte bu 
cımbızlama denilen husus ile iddianamede gerçeklere ulaşma çabasını sakatlayan bir hata 
yapılmıştır. Burada lehte ve aleyhte delil toplama olayının çok ötesinde bir durum vardır. 
Yani lehimde delil toplanmasını geçtim, lehime olan deliller cımbızlanarak aleyhimde bir 
delil oluşturulmaya çalışılmıştır. Dostoyevsky Suç ve Ceza'sında deliller iki yanı keskin kılıç 
gibidirler der. Sorgu hakimi Petroviç matematiksel kesinliğe ulaşana kadar şüpheliyi 
tutuklamaz. Bir İngiliz Atasözüne atıfta bulunarak 100 tavşandan 1 at olmayacağı gibi 100 
kuşkudan da bir delil olmayacağını söyler. Diğer bir taraftan bu büyük hata bugün aleyhime 
delil olarak kullanılıyor gibi gözükse de yarın bir gün açılacak davalarda benim lehime, iddia 
makamının ise aleyhine olacak kayıt altına alınmış çok güzel somut bir delildir. Benim ile 
ilgili ikinci iddia; Bayram Akpan'ın kendisine Akın Öztürk Paşanın Genelkurmay Başkanı 
olduğunu söylediğime dair komik ifadesidir. Bayrım Akpan ile aramızda kesinlikle böyle bir 
konuşma geçmedi. Ve ben bu iftirayı asla kabul etmiyorum. İlk olarak şunu belirtmek 
gerekiyor. Sözde sıkıyönetim atama listelerinde dahi Akın Öztürk'ün ikinci başkan atandığı 
iddia ediliyor. Yani Genelkurmay Başkanının Akın Öztürk paşa olmadığı ortaya konuluyor. 
Birileri tarafından hazırlanan atama listesine rağmen üsteğmen rütbemle Akın Öztürk'ü ben 
mi Genelkurmay Başkanı yapacağım? Bayram Akpan ve diğerleri bulundukları ortamda 4 
kişiydiler. Bu kadar hayati öneme haiz bir bilgiyi neden sadece Bayram Akpan ve Yusuf 
Özbek'e söyleyeyim, ya da neden diğer iki kişiye söylemeyeyim, ne için diğer iki kişi böyle 
bir şey söylemiyor da sadece Bayram Akpan söylüyor? Farz edelim ki Bayram Akpan'a 
hitaben Bayram gel sana bir şey söyleyeceğim deyip sadece onun kulağına böyle bir şey 
söylemiş olsam, kendisini tehdit edip gözaltına aldığımı iddia eden Bayram Akpan neden 
sabaha kadar odada bir arada durduğu kişilerle komutanlarına böyle bir bilgiyi paylaşmıyor? 
Ben sizlere açıklayayım. Bayram Akpan'ın bu iddiasının sadece iki gerekçesi olabilir. 
Birincisi pazarlık yoluyla iftirayı tercih etmek, bilmiyorum doğrusunu. İkincisi ise onları o 
gece neden koruduğumu açıklamaktansa gözaltına alındıklarını, rehin alındıklarını iddia 
ederek böyle bir yalan ile de durumu pekiştirmek istemesi ve kendisini gizlemesidir. 
22/05/2017 tarihinde yani Genelkurmay davasının görüleceği ilk duruşma gününde bu 
mahkeme binasına getirildim tabi diğerine ve nezarethaneye koyuldum. Özel kalemde birlikte 
görev yaptığımız Halis Ahmet Özer ile karşılaştım, aylar sonra ilk kez karşılaşmıştık, tam da 
nezarethanede bulunan Dom kameraların önünde oturduk. Bir iki dakika bile geçmeden daha 
önce kendisini tehdit ettiğimi iddia eden güya benden korktuğu için Savcıya gerçeklerini 
anlatmadığını iddia eden Bayram Akpan bir anda gelip yanıma oturdu, konuşmamız 
gerektiğini, çok pişman olduğunu, bir orta yol bulmak istediğini, kendisini affetmemi, bana 
yapılan işkenceden dolayı 15 gün gözüne uyku girmediğini, işkence esnasında çok 
korktuğunu, adını sonradan öğrendiği Oğuz Tozak'ın kendisini MİT'çi olarak tanıttığını, 
kendisine Bylock listelerinde adının olduğunu söylediğini, hatta babasının üzerinde Bylock 
gözüktüğünü söylediğini onun yani Oğuz Tozak'ın kendisini tehdit ettiğini, bu sebeple 
kendisine dikte edilen şeye söylediğini belirtti. Kendisinin tutuklanmayacağı için söz 
verdiklerini, ilk başlarda verdikleri sözü tuttuklarını, ancak daha pasif bir yere gönderildiğini, 
bir müddet sonra yine Bylock'tan dolayı tutukladıklarını, kendisini saf yerine koyarak 
kullandıklarını, çok pişman olduğunu söyledi. Aynı şeyi söylemeyi kabul eden Yusuf Özbek'i 
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tutuklamadıklarını söyledi. Kendisine artık inanmadığım ve güvenmediğim için ya çık 
işkenceden korktum, yalan söyledim de, ya sana her kim ne söylettiyse onu söyle, ya da çık 
erkek gibi atmış olduğun iftirayı sürdür dedim. Ne başka bir yol, ne de ortası yok dedim. Bu 
sefer Bayram Akpan ise ileride bir gün iftiradan yargılanmaktan korktuğunu söyledi. Ben de 
yüzüne işkence odasında yaşadıklarımı sayarak birazcık kalıbının adamı olmasını söyledim 
ve sinirlenerek oradan ayrıldım. 5 dakika bile geçmedi, yanımıza gelmeye yüzü olmadığı için 
karşıdan el kol hareketi yaparak tekrar konuşmak istedi. Bu kez mahkemede her şeyi 
anlatacağını, ancak şikayetçi olmayacağıma dair söz istedi. Söz dedim, bu sefer lafı Akın 
Öztürk paşaya getirmeye çalıştı. Ben de kendisine hiç o konuya girme, Akın Öztürk Paşa 
şikayetçi olursa hiçbir şey yapamayacağım, üzerime de vazife değil, muhatabım da değil, bir 
tanışıklığım da yok dedim. Her şeyi kabul etti, daha sonra üçüncü kez yanıma geldi aynı gün. 
Yanında şuan mahkemede yargılanan başka birisi vardı, Bayram Akpan'ın yüzünde güller 
açıyordu. Bu kez kendisine sıra gelirse çeşitli talepler sunarak, mahkemeye çeşitli talepler 
sunarak savunmayı erteleyeceğini, avukatıyla görüşüp ifadesini düzelteceğini söyledi. İsmi B 
harfiyle başladığı için avukatı ile görüşmeden sıranın kendisine geleceği endişesi vardı, 
Yusuf Özbek'e ulaşıp bütün gerçekleri mahkemede anlatacağını, ondan da tehdit edildiğine 
dair tanıklık yapmasını isteyeceğini söyledi. Ancak 05/06/2017 tarihli mahkeme gününde saat 
16:00-16:15'te mahkeme mola verdiğinde salon içerisinde bulunurken ifadesini değiştirirse 
inandırıcılığını kaybedeceğini, eski ifadesini sürdüreceğini, ben de kendisine bu cesareti 
gösterecek karaktere sahip olmadığını daha önceden de sergilediğini gözlerinin içine bakarak 
söyledim. Şimdi Sayın Başkan 1.90 boya sahip 4 terfisi bulunan bir piyade albay olan 
Feridun Bircan, diğer subaylara nazaran hukuku daha iyi bilmesi gereken ve bir jandarma 
binbaşı olan Yusuf Özbek, bir de cüssesi şuan burada, benim iki katım kadar olan Bayram 
Akpan bu üçü benden korkuyorlar, ben onları güya tehdit ediyorum, ifade veremiyorlar. 
Ancak bu üç kişiden sadece biri Bayram Akpan tutuklanınca hiç korkmadan kendisini tehdit 
ettiğini ileri sürdüğü benimle gelip rahatça konuşabiliyor. Diğer bir taraftan Bayram Akpan'ın 
açıklaması gereken bir husus daha var. Sabaha kadar odamda birlikte oturdukları, hiçbir 
eyleme karışmadıkları halde ben bunu kabul ediyorum bütün samimiyetimle, 4 kişi de hiçbir 
şey yapmadı, adım atmadılar, ancak birlikte bulundukları ve hiçbir eyleme karışmadıkları 
halde bir bayan olarak Kübra Yavuz her ne hikmetse özel kuvvetçiler tarafından 
kelepçeleniyor, gözleri bağlanıyor, Zekai Aksakallı tarafından tehdit edilip işkence görüyor. 
Tuvalete dahi bir bayanı erkekler götürüp getiriyor, ancak bu üç kişi tek bir tokat bile 
yemiyor. Güle oynaya da poligondan çıkıyorlar. Yani bu üç kişi Zekai Aksakallı'ya benden 
çok korktuklarını söyledikleri için mi işkence görmediler. Son olarak bu iddia ile ilgili 
Bayram Akpan'ın emniyette ve Savcılıkta verdiği ifadenin tarihleri de ortada, darbeden 
yaklaşık 1 ay sonra. Ancak, 16 Temmuz tarihi itibariyle televizyonlarda siyasetçilerin 
söylemlerinde, yapılan haberlerde, darbenin başındaki isim olarak Akın Öztürk paşa 
gösterilerek linç girişimi çoktan başlatılmıştı. Eğer iddia makamının elindeki tek delil 
Bayram Akpan'ın darbeden yaklaşık 1 ay sonra Savcıya verdiği bu ifade ise hadi onu geçtim, 
poligonda 20 gün sonra verdiği bu ifade ise bunca zaman içerisinde Akın Öztürk'e elini 
sürenler, dilini uzatanlar bu bir ay içerisinde yaşananları televizyonlara ve sosyal medyaya 
yansıyan görüntüleri ne ile açıklayacaklar? Bütün bunları da Bayram Akpan nasıl olsa 1 ay 
sonra ifade verecek diye mi yaptılar? Yoksa birileri önce suçlu üretip sonra delil mi üretmeye 
çalıştı, ya  da minareyi çalanlar kılıfını hazırlamayı unuttu? diye sormadan geçemiyorum. Bu 
saatten sonra Bayram Akpan'a ve diğerlerine sadece tek bir şey söyleyebilirim. Peşin yalanı 
vadeli doğruya tercih edenlerin akıbeti hüsran olur. 22/05/2017 tarihinde ilk duruşma 
başlamadan önceki nezarethane görüntülerinin incelenmesini talep ediyorum. Aynı şekilde 
diğer mahkemede verdiğim mahkemede ses kayıt cihazları var, onların incelenmesini ve 
ortaya çıkarılmasını talep ediyorum. Sayın Başkan, şimdi iddianamede şahsıma isnat edilen 
son suçlamaya değinmek istiyorum, yani darbeci olduğum iddiası. Öncelikli olarak ben o 
gece özel kalemde nöbetçi personel sıfatıyla bulunuyordum. Her nöbette olduğu gibi 
komutan konutuna geçtiğinde talep ettiği bir şey olmadığı takdirde ben oradan 
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ayrılabilecektim. Diğer taraftan Orgeneral Akar'ın karargahta olduğu zamanlarda mesai 
bitimi olan 18'de çıkış yaptığını hiç hatırlamıyorum. Devletin 4 numarası mesai yaparken 
özel kaleminde bulunan kurmaylarının mesaiden ayrılmak gibi bir lüksleri olamaz, hiçbir 
zaman olmadı da. Bu sebeple o gece orada nöbetçi olarak değil, komutan tarafından talep 
edilen ve ertesi güne yetiştirilmesi gereken herhangi bir iş için komutanlarıma yardımcı 
olmak maksadıyla da orada bulunabilirdim. Kusura bakmasınlar hani kusuruma bakmasınlar 
TSK'nın çok nitelikli köleleri konumundaki kurmaylar için mesai zaten teamül niteliğindedir. 
Hani bugün bu davada suç olarak kabul edilen bu durum 15 Temmuza kadar kurmaylar ve 
karargah subaylarının yaşam biçiminin bir parçasıydı. Hatta bu durum TSK'da bazı üst düzey 
komutanlar için ölçü meselesi bile olabiliyordu. Örneğin bir Orgeneral mesaiye giriş ve 
çıkışlarda turnikelere basılan kimlik kartları ile giriş çıkışların aylara göre analizini yaptırarak 
mesaide kalanları ya da kalmak zorunda olanları takdir ederdi. İşte o bir zamanların kudretli 
Orgenerallerinden bir tanesi bile çıkıp "biz astlarımıza teamül niteliğinde bir mesai 
yaptırıyorduk, her mesaide olan subayın darbeci muamelesi görmesi doğru değildir" diyecek 
cesaret ve feraseti gösteremedi. O gece evinde pijamaları ve terlikleriyle oturup keyif 
yapanlar, elinde kumanda televizyon başında olayı seyredenler, şezlongunda mehtabın tadını 
çıkaranlar, efendim neymiş smokinlerimi giyip düğüne gittim diyenler, siviller meydana çıkıp 
şehit düşerken koskoca kuvvet emrinde olduğu halde hiç düşünmeden oradan oraya kaçtım 
diyenler. Orgeneraller ve generaller kahraman, kışlalarına terör saldırısı yapılabileceğini 
düşünüp, olayların içerisinde kendisini bulan astlar suçlu öyle mi? Anlaşılıyor ki o gece bir 
çok kişi sonucuna göre pozisyon belirlemeye çalışmış. Haklıya hakkını vermek lazım. Ak 
Parti milletvekili Şamil Tayyar gibi bir kişi daha çıkıp 15 Temmuz ile ilgili olarak birilerine 
hitaben "bu işte başka bir iş var, komuta kademesi siz o gece ne yaptınız" demedi. Orgeneral 
Güler, ikinci ifadesinde her şeyi aslında çok güzel açıklamış. Kara Kuvvetleri Komutanı 
Orgeneral Salih Zeki Çolak Kara Havacılık Komutanlığına gidiyor, askeri Savcı ve disiplin 
subayını alıyor, bir teftişte bulunacak, buraya kadar her şey çok güzel. Şimdi ben bir subayım 
ama öğretim görevlisiyim. Yani muharip sınıf değilim. Hayatım boyunca hiç darbe de 
görmedim. Ancak Orgeneral Akar, Çolak, Güler benim rütbemdeyken darbe gördüler. Yani 
darbeyi anlamak için yeterince mesleki tecrübeye de sahipler. Buna rağmen darbe olduğunu 
anlayamadıklarını ifade ediyorlar, ben bunu da anlıyorum. Ama şunu sormak istiyorum. 
Öncelikle ifadesinde tatbikat yapılıyor diyen Salih Zeki Çolak'tan başlamak istiyorum. 1- 
Meslek hayatı boyunca Çolak TSK'da Genelkurmay Başkanının hava sahasını uçuşlara 
kapattığını kaç  kere duymuştur? 2- O gün Orgeneral rütbesinde olan Çolak meslek hayatı 
boyunca bir üst amirinden gerekirse bildikleri herkesi tutukla emrini kaç kere almıştır, ya da 
astlarına kaç kere böyle bir emir vermiştir? 3- Salih Zeki Çolak katıldığı tatbikatların kaç 
tanesine Askeri Savcı veya disiplin subayını çağırmıştır? 4- Her ay 28. Mekanize Piyade 
Tugaylığı komutanlığı yerleşkesinde icra edilen mukavemet kazandırma yürüyüşünden dahi 
haberdar edilen Kara Kuvvetleri Komutanı kaç kez Türkiye'nin başkenti Ankara'da yapılan 
tatbikatlardan haberdar edilmemiştir. Diğer bir yandan Türkiye'de hava sahasını kapatma 
yetkisi Genelkurmay Başkanlığı adına Hava Kuvvetleri Komutanlığına aittir.  Çünkü Hava 
Kuvvetlerinin sorumluluk sahasıdır. Koskoca Hava Kuvvetleri Komutanı eşi aramasa, 
düğünden alınmasa, sorumluluk sahası içinde bulunan Hava Sahasının dahi kapatılmasından 
haberdar edilmeyecek ve düğünde göbek atmaya ya da dans etmeye devam edecek? Sizce 
hayatın doğal akışına uygun mu bu? 

BAŞKAN OĞUZ DİK: Biraz hukuki savunma yaparsan sevinirim. 
SANIK MEHMET AKÇARA: Tabi hukuki savunma yapıyorum Sayın Başkan. 
BAŞKAN OĞUZ DİK: Değil. 
SANIK MEHMET AKÇARA: Bir başka husus Fidan Orgeneral Akar'a 

komutanım bu olay daha büyük bir olayın parçası olabilir diyor. O an Cumhurbaşkanının 
güvenliğinin dahi tehdit edilmesini düşünüyor, olması gereken zaten bu kesinlikle. Ama ne 
hikmetse 3 Orgeneral 1 Müsteşar darbe olacağını anlamıyorum. Ben şaşırıyorum, vay be ne 
zannettiler acaba? Pilotlar Hakan Fidan'ı kaçırıp parmağına yüzük takıp nikah mı 
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kıyacaklardı? Böyle bir saçmalık mı olur, çok fazla düşünmeye gerek yok. Orgeneral Güler 
eğer hala ikinci ifadesini kabul ediyorsa zaten her şeyi itiraz etmiş. FETÖ'nün Türkiye 
Cumhuriyeti Tarihinin en büyük terör örgütü olduğu öne sürülüyor, PKK'dan bile büyük. O 
zaman kaç bin metre rakımda, sırtında 30-40 kilo yük ile günlerce dağda gezen, PKK'ya 
operasyon yapan 20-30 kişilik bir TİM'den 1 uzman çavuş, 1 astsubay 150 kişilik bir PKK 
grubu tarafından sıkıştırılıp esir alınınca TSK'yı küçük düşürmek, onurunu zedelemek, 
zafiyete uğratmaktan derhal er rütbesine düşürülüp ihraç edilirken, darbenin 8 saat önceden 
ihbarını aldığı halde karargahta oturdukları koltukta esir düşme becerisini gösterenler hangi 
gerekçelerle görevlerine devam edebiliyor? 

Duruşmaya öğle arası verildi.
BAŞKAN OĞUZ DİK: Tamam kaldığın yerden devam et, sözünü kesmiyoruz. 
SANIK MEHMET AKÇARA: Neden aynı hukuk başta bu 3 Orgeneral olmak 

üzere esir alındıklarını iddia edenlerin tamamına uygulanmıyor? O zaman çıkıp bu soruya 
cevap versinler de görelim Sayın Komutanlarımızı. Komuta kademesine masum sivillerin 
ölmemesi için ne yaptın, ne yapmadın diye sorulmuyor, ya da sordurulmuyor? Teğmen, 
üsteğmen üzerinden amirim haindir denmesi beklenerek bugün burada darbenin analiz ve 
sentezi yapılmaya çalışılıyor. Vatan partisi genel başkanı Doğu Perinçek Cem TV'de İbrahim 
Sözen'in sunduğu 2009'a doğru siyaset programında hükümetin darbe girişiminden önceden 
haberdar olduğunu açıkladı. Perinçek bazı askerlerin gelip kendisine darbe olacağını 
söylediğini belirtti. Rus Dış Politika Danışmanı Aleksander Dogin bize Türk askerinin 
olağanüstü bir hareketlilik içinde olduğunu söyleyince bunu hükümete iletmesini, 
söylemesini belirttik. O da bize söylediklerini Ankara'ya gittiğinde Ankara Büyükşehir 
Belediye Başkanı Melih Gökçek'e söyledi. Hükümetin darbe teşebbüsünden önce haberi 
vardı. Ben dahi bunu biliyorsam MİT bilmez olur mu şeklinde her şeyi açıklamıştır. Sayın 
Başkan, akıl yürütmenin çok temel iki şekli vardır. Tümevarım ve tümden gelim. Ya 
parçalardan bütüne ya da bütünden parçalara ulaşılmaya çalışılır. Bu sayede analiz, sentez, 
tahlil terkip imkanı kazanılır. Fakat iddianame bizlere gösteriyor ki; bazı parçalardan 
kaçılarak ya da görmezden gelinerek bir bütüne senteze ulaşılmıştır. Bunca delile rağmen 
iddia makamı ısrarla bundan kaçıyor. Yine tüm dünyada neredeyse bir antibilim ahalini almış 
polisi yani yanıltıcı mantık iddianameye bir kurt gibi girmiştir. Ve iddianameyi içten içe 
kemirmektedir. Polisi her şey mantıksızken her şeyi mantıklı gösterme çabasıdır. Görülüyor 
ki yanıltıcı mantık bu iddianamede çok güzel bir şekilde kurgulanmıştır. Sayın Başkan, beni 
derdest edenler Abidin Ünal'ı da derdest etti. Abidin Ünal'ı serbest bırakanlar beni de serbest 
bıraktı. Abidin Ünal dışarıda ise ben neden içerideyim? Ben içerideysem Abidin Ünal neden 
dışarıda hala anlayamıyorum. Son olarak 22 Temmuz 2016 tarihinde Genelkurmay 
Başkanlığı komuta katı içerisinde toplantı salonunda hiçbir baskı ve şantaj altında kalmadan 
Savcı Orhan Sancak diye hatırlıyorum Beyefendiye verdiğim ifadeyi kabul ediyorum. Ancak 
diğer ifadelerin hiçbirisin kesinlikle kabul etmiyorum. Mahkemenizden bihakkın tahliyemi, 
mümkün değilse adli kontrol şartıyla serbest bırakılmamı talep ediyorum arz ederim. 

BAŞKAN OĞUZ DİK: Şimdi poliste verdiğin ifadeyi ben usulen okumak 
zorundayım. Kabul edip etmemek senin takdirin. 

SANIK MEHMET AKÇARA: Hiç problem değil. 
BAŞKAN OĞUZ DİK: Sanığa hazırlıkta ve sorgudaki verdiği ifadeler okundu. 

Doğru mu bu ifaden? 
SANIK MEHMET AKÇARA: Sayın Başkanım ifademde de söyledim, 
BAŞKAN OĞUZ DİK: Tamam kabul etmiyorsun. 
SANIK MEHMET AKÇARA: Yok, şöyle söyleyeyim. İfademde söyledim. 

İşkence ve emniyete anlattım. Benden spesifik olarak isim istedikleri için ben vicdanen çok 
rahat bir şekilde savunmamda da söyledim. Bütün olayları özel kuvvetler yapmıştır şeklinde 
bir kurgu anlattım zaten. Ama kabul etmiyorum. 

BAŞKAN OĞUZ DİK: Tamam Cumhuriyet Savcılığında verdiğin ifadeyi 
okuyorum. ....Bunu da kabul etmiyorsun.

 

 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 

 

 

 


